
1

Protokół Nr LII/06

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 27 września 2006 r.

--------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

Obradom przewodniczyli:
Przewodniczący Rady Miejskiej w Gniewie – pan radny   Piotr Mroziński i pan
radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

Obecni:
Radni  oraz zaproszeni goście wg listy obecności , która stanowi załącznik

do protokołu.

Ponadto w obradach sesji udział wzięli:

- Burmistrz Miasta i Gminy Gniew                     -      Bogdan Badziong
- Skarbnik Miasta i Gminy Gniew       -    Maria Olszewska
- Prezes Firmy Business Mobility
   International Spółka z o.o.       -    Tomasz Sikora

Przewodniczący  rady   –  Otwieram LII sesję Rady Miejskiej w Gniewie.
Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe na sali obecnych jest   13

radnych, a więc wystarczająca ilość radnych  do podejmowania prawomocnych
uchwał i wniosków.

Nieobecni usprawiedliwieni z powodu choroby: pan radny Damian
Klinkosch i pan radny Grzegorz Wasielewski.

              Witam Wysoką Radę , Burmistrza, , Panią Skarbnik,

Sołtysów oraz pozostałych Gości i Mieszkańców Gminy

Gniew.

Porządek obrad  oraz materiały radni otrzymali na piśmie. JednakŜe
proponuję aby pkt.2  znalazł się w pkt. 3 porządku obrad  , a pkt. 3 stał się pkt.
2. Czy radni mają inne propozycje do przedstawionego  porządku obrad? Nie
widzę? Kto z radnych jest za  przyjęciem  przedstawionego  porządku obrad?
Za głosowało 12 osób, 1 osoba wstrzymała się. Dziękuję. Zatem porządek obrad
został przyjęty w następującym brzmieniu:

1. Sprawy organizacyjne:
- otwarcie sesji
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-  stwierdzenie waŜności obrad
-  przyjęcie  porządku obrad

     -  przyjęcie protokołu z  LI sesji Rady Miejskiej w Gniewie odbytej dnia 30
sierpnia 2006 r.

2. „Lokalny Program Rewitalizacji dla starego miasta, Wzgórza
Zamkowego, Podzamcza w miejscowości Gniew jako obszaru

przestrzeni publicznej, lipiec 2006” i plan rozwoju lokalny miasta –
omówi Pan Tomasz Sikora prezes Firmy Business Mobility International
Spółka z o.o.

3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między

sesyjnym.
4. Podjęcie  uchwał w sprawie:

a) odrębnego obwodu głosowania w gminie Gniew – Druk Nr B/378/06,
b) przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla miasta Gniew – Druk

Nr B/389/06,
c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla części obszaru Kolonii Ostrowickiej, gmina Gniew –
Druk Nr B/393/06

d) aktualności „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Miasta i Gminy Gniew” oraz planów miejscowych –
Druk Nr B/396/06,

e) przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Gniew do roku
2013– Druk Nr B/400/06,

f) wyraŜenia gody na przejęcie linii kolejowych wraz z gruntami,
budynkami i budowlami, znajdujących się na terenie gminy Gniew –
Druk Nr B/401/06,

g) zmiany Uchwały Nr XLVIII/371/06 Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 31
maja 2006 r. w sprawie nabycia prawa uŜytkowania wieczystego – Druk
Nr B/402/06,

h) zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym – Druk Nr B/403/06
i) zmiany w budŜecie na 2006 r. – Druk Nr B/404/06,

5. Zapytania i postulaty mieszkańców.

6. Odpowiedzi na zapytania i postulaty mieszkańców.

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Informacja Przewodniczącego o złoŜonych na piśmie interpelacjach oraz

udzieleniu odpowiedzi pisemnych na te interpelacje.
10.  Wolne wnioski i informacje.

a) odczytanie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli
11.  Ustalenie terminu i tematu kolejnej sesji.
12.  Zakończenie sesji.
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Protokół  poprzedniej LI sesji były do wglądu w biurze rady, obecnie
znajduje się przy liście obecności i proponuję przyjąć go bez odczytywania. Czy
są uwagi do protokołu? Nie widzę?  Kto jest za przyjęciem protokołu bez
odczytywania? Jednogłośnie. Dziękuję. Zamykam pkt. 1 porządku obrad i
przystępujemy do pkt. 2.

Punkt 2

- Przewodniczący rady  – Pkt. 2 porządku obrad – „Lokalny Program
Rewitalizacji dla starego miasta, Wzgórza Zamkowego, Podzamcza w
miejscowości Gniew jako obszaru przestrzeni publicznej, lipiec 2006” i
plan rozwoju lokalny miasta do 2013 r. Bardzo proszę.   Pan radny Solecki.

- Andrzej Solecki – Czy po tej prezentacji będzie dyskusja?

- Przewodniczący rady – Jeśli jest taka wola moŜe być zaraz po prezentacji.
Bardzo proszę . Pan Tomasz Sikora.

- Tomasz Sikora – To co Państwu przedstawię będzie juŜ zakończeniem prac
nad tymi programami. Przedstawił i omówił prezentację „Lokalny Program
Rewitalizacji dla starego miasta, Wzgórza Zamkowego, Podzamcza w
miejscowości Gniew jako obszaru przestrzeni publicznej, lipiec 2006” i
plan rozwoju lokalny miasta do 2013 r.  Dokument ten składa się z kilku
części. Od części ogólnej do części szczegółowej – pokaz multimedialny.

- Andrzej Solecki –  Mam kilka  pytań do Pana. PoniewaŜ byłem na dwóch
spotkaniach w tej sprawie , a na trzecie juŜ mnie nie poproszono.
NaleŜałoby zmienić pewne rzeczy w tych opracowaniach. Osobiście
zajmowałem się   tym programem  lokalnym.   Brakuje tu tabel, są tylko
podpisy pod nimi,  strony są ponumerowane ręcznie . Opis o walorach
turystycznych   Starego  Miasta jest tylko na pół strony,  a półtora strony
zajmuje cała gmina. Proponowałbym  bardziej uwypuklić te walory
Starego Miasta, gdyŜ zasługują  na większą uwagę. Np. strona 64 – kultura
w mieście – składa się na nią  tylko to, co proponuje Fundacja Zamek w
Gniewie, nie ma tego,  co proponuje Biblioteka i ks. Proboszcz. MoŜna
było teŜ ująć  Dom Pomocy Społecznej w Gniewie , gdyŜ tam robi się
świetne rzeczy tzw. rękodzieło.  Gdybym ja uczestniczył w tym spotkaniu
zaakcentowałbym to, jak  równieŜ i to , Ŝe jest tam nasz słynny gniewski
malarz, warto byłoby tę osobę tu umieścić. Kolejna strona 76 – organizacje
pozarządowe  klub uczniowski „Hetman Gniew” , który został rozbity, ale
tego tu  nie ma. Strona 83 – dla mnie  było szokiem to , co przeczytałem ,Ŝe
bliskość zamku w Malborku jest , to coś negatywnego. Ja  myślę, Ŝe przy
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dobrej współpracy jest to coś pozytywnego dla nas   bardzo  mocna strona,
a nie zagroŜenie dla Gminy.  Natomiast w tych słabych stronach  nie
napisano brak funkcjonalnego targowiska. To obecne targowisko jest
beznadziejne. Strona 84 – słabe strony – brak komunikacji od strony
promowej. Co Pan miał na myśli? Nie wiem o co tu chodzi? Strona 86 –
społeczność – słabe strony – proponuję umieścić : fatalny stan
infrastruktury szkolnej, mała ilość ofert kulturalnych na Starym Mieście.
Ostatnia impreza bardzo mi się podobała. Chwała za to panu Burmistrzowi.
Wydaje mi się, Ŝe jeśli ktoś to przestudiował to jest jeszcze czas na
poprawki dla dobra władz i dla dobra społeczeństwa. Pan mówił o niskiej
emisji – co to jest? Uszczegółowić to   np. o niską „emisję spalin” lub
czegoś innego. Nie wiem o jaką emisję chodzi?  My płacimy za to Panu
dosyć spore  pieniądze  i jeśli płacimy to wymagamy.

- Przewodniczący rady – Pan w tej chwili zachowuje się nieelegancko.

- Andrzej Solecki – Ja wyraŜam tylko swoją opinię i obawy, a czy nie mam
do tego prawa?

- Przewodniczący rady – Ma Pan dyskutować, a nie wygłaszać swoich
opinii.

- Andrzej Solecki – Jak Pan mówił, ja Panu nie przeszkadzałem a teraz
próbuje mi się przeszkadzać. Dalej strona 89 – co to jest wartość
negatywna? Samodzielność budŜetu, co to oznacza? MoŜna to
uszczegółowić? Strona 92 - wartość negatywna. Ja naleŜę do tej wartości
negatywnej. Jest to ta grupa ludzi  w wieku nieprodukcyjnym , ale ja się   z
tym się nie zgadzam, bo są ludzie wartościowi równieŜ i  w tej grupie.
Strona 103 – cele drugorzędne w gospodarce – umoŜliwić dobre i
skuteczne pozyskiwanie środków finansowych na lata 2007-2013.
Ciekawy materiał do analizy. Teraz moŜna dyskutować, ja juŜ skończyłem.

- Andrzej Banaszak – To,  co nam Pan tu przekazał, odebrałem jako
program, który jest zaczątkiem  do pozyskiwania środków z UE. Pan
Burmistrz wystąpił z wnioskiem o przygotowanie takie programu na lata
2007-2013. Cały czas jesteśmy w sferze opracowania tego planu. W
szczegóły tutaj nie wchodziłem, ale z tego, co się zorientowałem te
propozycje są uzasadnione i przyczynią się do rozwoju naszego miasta.
DuŜo rzeczy juŜ w Gniewie się zmieniło i powoli zmienia  się coraz
bardziej. Zmieniło się równieŜ podejście do  społeczeństwa i samo
społeczeństwo.  Jak najbardziej jest to właściwy  kierunek.
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- Tomasz Sikora – Mówiłem, Ŝe siedzę jak na szpilkach, ale  tylko z tego
względu, Ŝe chciałbym juŜ od razu na Pana wątpliwości odpowiedzieć.   Ja
w tym siedzę od wielu lat i dlatego ten dokument dla mnie jest bardzo
czytelny i  rozumiem to , Ŝe moŜe Pan czegoś nie rozumieć?  DuŜo rzeczy
zostało w tym dokumencie zmienione. Ja zajmuję się tego typu
dokumentami juŜ od wielu lat i wiele Gmin skorzystało z naszych
opracowań przez, co zyskało duŜo środków  pozabudŜetowych.
Województwo Pomorskie  juŜ z tego skorzystało.  Innej struktury, którą tu
przedstawiłem nie ma. Za to zapłaciło miasto, Ŝeby ten dokument był w
takiej formie przygotowany. Sprawa niskiej emisji jest sformułowaniem,
które występuje tylko w ekologii. Zachęcałbym równieŜ Pana do uwaŜnego
przeczytania wstępu tego dokumentu. Gminy, które mają wysokie dochody
mają większą samodzielność budŜetu. Nie chodziło mi  o krytykę tych osób
w wieku poprodukcyjnym tylko chodziło mi o przekazanie informacji ile
osób jest w tym wieku poprodukcyjnym, a  nie o to,  czy   są dobrzy czy
źli. Chodziło o przygotowanie dokumentu do pozyskania środków z Unii
Europejskiej.

- Andrzej Solecki – Czytałem ten dokument  i jeśli chodzi o te osoby w
wieku  nieprodukcyjnym  tj. 4% w stosunku do całego społeczeństwa. Tę
wersję ja zaczynałem czytać w sierpniu i w pewnym momencie dokument
ten został zwrócony do poprawki . Potem wrócił jako zaktualizowany.    To
jest ta wersja. Ja z własnej dobrej  woli przygotowałem się do dyskusji,  a
Pan  podchodzi do mnie jak do jeŜa.  Proszę tego tak nie odbierać.

- Przewodniczący rady – Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę?
Dziękujemy Panu i przystępujemy do drugiego dokumentu – planu
rozwoju lokalnego. Bardzo proszę . Pan Tomasz Sikora.

- Tomasz Sikora – Omówił plan rozwoju lokalnego, który dotyczy całej
Gminy. Prezentacja multimedialna. Na stronie 61 znajduje się  program
rozbudowy urządzeń wodnokanalizacyjnych.

- Andrzej Solecki – Nie ma Gimnazjum i Szkoły Podstawowej

- Tomasz Sikora – MoŜna złoŜyć wniosek w tej sprawie.

- Przewodniczący rady – Przy okazji tego, Ŝe jest przewidziana modernizacja
kanalizacji burzowej nic nie szkodzi , Ŝeby zgłosić swoje uwagi. Jeśli
będzie  wola Radnych nic nie stoi na przeszkodzie, Ŝeby wnioski
opracować i złoŜyć do Burmistrza. Czy są jeszcze jakieś pytania w tej
sprawie? ? Nie widzę?  Dziękuję.   Zamykam pkt. 2 porządku obrad i
zarządzam 10 min. przerwy.
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Punkt 3
Przerwa 10 minut.

Przewodniczący rady  –  Wznawiam obrady  po przerwie. Przystępujemy
do pkt. 3 porządku obrad – Sprawozdanie Pana Burmistrza z działań
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę Pan Burmistrz
Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Odczytał przygotowane sprawozdanie, które stanowi
załącznik nr 1  do protokołu.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę?
Zamykam pkt. 3 porządku obrad i przekazuję teraz  prowadzenie obrad
mojemu zastępcy  panu radnemu  Franciszkowi Sumisławskiemu.

Punkt 4

- Przewodniczący obrad – Pkt. 4 porządku obrad – podejmowanie uchwał.
Jako pierwszy mamy projekt uchwały w sprawie odrębnego obwodu
głosowania w gminie Gniew – Druk Nr B/378/06. Kto z radnych jest za
przyjęciem w/w  uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została
podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu
Rewitalizacji dla miasta Gniew – Druk Nr B/389/06. Kto z radnych jest za
podjęciem  w/w  uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została
podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego dla Kolonii Ostrowickiej, gmina Gniew –
Druk Nr B/393/06. Kto z radnych jest za podjęciem w/w  uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Gniew” oraz
planów miejscowych – Druk Nr B/396/06. Kto z radnych jest za podjęciem
w/w   uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została podjęta.
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego
Miasta i Gminy Gniew do roku 2013 – Druk Nr B/400/06. Czy ktoś z
radnych ma jakieś pytania do przedstawionego projektu?   Nie widzę? Kto
jest za przyjęciem w/w   uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została
podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przejęcie
odcinków linii kolejowych wraz z gruntami, budynkami i budowlami,
znajdujących się na terenie gminy Gniew  – Druk Nr B/401/06. Czy ktoś z
radnych chce zabrać głos w tej sprawie?  Nie widzę. Kto z radnych jest za
podjęciem  w/w   uchwały? Za głosowało 12 osób, 1 osoba wstrzymała się
od głosu. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/371/06
Rady Miejskiej w Gniewie z dnia 31 maja 2006 r. w sprawie nabycia prawa
uŜytkowania wieczystego – Druk Nr B/402/06. Kto z radnych jest za
podjęciem   tej  uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie
bezprzetargowym – Druk Nr B/403/06. Kto z radnych jest za podjęciem
w/w  uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu na 2006 rok – Druk
Nr B/404/06. Bardzo proszę pani Skarbnik Maria Olszewska.

- Maria Olszewska – Omówiła zmiany w budŜecie gminy wraz z
autopoprawką.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z  radnych jest za przyjęciem w/w
uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Przewodniczący obrad - Na tym zamykam pkt.4 porządku obrad i
przechodzimy do pkt.5 i 6.

Punkt 5 i 6

- Przewodniczący obrad – Pkt. 5 i 6 porządku obrad  – zapytania i postulaty
mieszkańców, pkt.6 – odpowiedzi na zapytania i postulaty mieszkańców.
Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie wiedzę?  . Zamykam pkt. 5i 6 porządku
obrad i przechodzimy do pkt.7
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Punkt 7

- Przewodniczący obrad – Pkt.7 porządku obrad – interpelacje i zapytania
radnych. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

Andrzej Solecki – ZłoŜę jeszcze raz interpelację  na piśmie, którą juŜ
składałem   w  ubiegłym roku. Składałem równieŜ  wnioski do projektu
budŜetu na 2006 rok tj.  remont chodnika i oświetlenia na ul. Krasickiego.
Wniosek ten został oceniony pozytywnie  na posiedzeniu wspólnym
komisji. Omówiliśmy wówczas wszystkie  wnioski do budŜetu,  gdzie Pani
Skarbnik potwierdziła, Ŝe wniosek ten został ujęty do realizacji w budŜecie
na 2006 r.  Do wniosku były dołączone  równieŜ załączniki oraz  podpisy
mieszkańców i pracowników firmy po byłym Keramzycie.  Uczniowie
gimnazjum z tej ulicy nie korzystają z dowozów, ale  z tego chodnika.  W
obecnym stanie  jest  tam ogólne zagroŜenie. Policja i Kierownik  MGOPS,
równieŜ ten wniosek zaopiniowali  pozytywnie. Poza tym działa juŜ tam
Dom Dziennego pobytu dla osób niepełnosprawnych. Zresztą  Pan
Burmistrz teŜ odniósł się do tego pozytywnie i referat budowlany
przygotował  juŜ  nawet  projekt wymiany tego  chodnika i załoŜenia
oświetlenia. W lipcu br. zaniepokoiło mnie to, Ŝe zadanie to nie jest
realizowane. Poszedłem do Pana Burmistrza i dowiedziałem się, Ŝe nie
będzie to, robione bo w tym miejscu będzie stacja paliw. Na moje pytanie
kiedy to będzie nie otrzymałem odpowiedzi. Na tyle, ile  się dowiedziałem
czas tej budowy nie jest określony. Jeden z kandydatów na radnego Klubu
„Twoja Gmina”  pisze, Ŝe będzie  oświetlenie  na ul. Krasickiego i  do
Gniewskich Młynów. JednakŜe były to tylko obietnice przedwyborcze.
Komitet wyborców „Twoja Gmina „ wstawił jako swojego    kandydata
obecnego tu Pana burmistrza Bogdana Badzionga,  a więc jakąś
odpowiedzialność Pan za to ponosi. Czy do końca kadencji ten postulat
zostanie zrealizowany?

- Bogdan Badziong –  Powiem kilka zdań na ten temat.  To nie jest chodnik
Gminy Gniew, juŜ dawno to tłumaczyłem. Pan Przemysław Lisiecki ma
plany budowy na stację  paliw i ma na to zgodę.    My kładąc tam chodnik
moŜemy mieć problem poniewaŜ  to nie jest nasz chodnik. Będzie
wydzielona  działka, to i  chodnik zostanie wyremontowany i przekazany
Gminie,   wówczas zrobimy oświetlenie.

- Franciszek Sumisławski – Jest interpelacja na piśmie była  odpowiedź ustna
i będzie  na pismie.
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- Andrzej Solecki – Termin wykonania deptaka wyznaczono na 2006 rok. W
dokumentacji jest pokazana cała procedura przejęcia tych działek.
Wydano pieniądze i co teraz?

- Bogdan Badziong – Na to nie wydaliśmy Ŝadnych pieniędzy bo zrobił to
Jakub Jaskólski. Ta koncepcja jest dobra. Jeśli ta działka zostanie nam
przekazana i  otrzymamy  do tego wyremontowany chodnik , to dlaczego ja
mam to robić?

- Anita Fortuna – Mam trzy sprawy. Pierwsza  droga  dojazdowa do pól w
Polskim Gronowie  o nawierzchni nieutwardzonej i nie remontowanej
przez wiele lat. Kłopoty z dojazdem do tych posesji ma  firma Maćkowy,
która odbiera od gospodarzy mleko. Są tam wgłębienia i koleiny. ZUK co
prawda dokonał poszerzenia tej drogi  poprzez zrównanie poboczy, co
jednak    spowodowało to, Ŝe samochód z tej drogi zjeŜdŜa  w pole. Wydaje
mi się, Ŝe moŜna tam wysypać jakiegoś tłucznia, co utwardziło by tę drogę.
Ta Pani Ŝyje z odstawiania mleka. Pisała pisma w tej sprawie, ale
odpowiedzi nie otrzymała. Kolejna sprawa hala sportowa w Opaleniu.
Budowa toczy się  w bardzo szybkim tempie z czego się bardzo cieszę, ale
niepokoję się o pewne usterki, które są juŜ teraz, a nie będą mogły być
poprawione w przyszłości. Na dachu hali  są wystające wkręty, które
stwarzają  niebezpieczeństwo i niszczenie piłek. Jeśli ma to słuŜyć długo, to
nie moŜe tak  być. Projektant nie moŜe tego zmienić, poniewaŜ tak  jest w
projekcie no,  ale tak teŜ być nie moŜe. Trzeba się nad tym zastanowić jak
to zabezpieczyć.  Jestem radną  3 lata i  niewiele udało mi się zrobić, ale w
dalszym ciągu zgłaszam naprawę barierki na ul. Wiślanej oraz  schodów
łączących Podzamcze ze Starym Miastem. Jest  tam   bardzo
niebezpiecznie. Jeśli nie udało się zrobić tego w sezonie, to naleŜałoby
zrobić to,  jeszcze przed zimą. SłuŜby porządkowe tam sprzątają i jest
naprawdę bardzo czysto.

- Przewodniczący rady – Tak się składa, Ŝe kilka miesięcy temu, przed
głównym  wejściem do  Domu Kultury postawiono kwietnik i myślałem, Ŝe
będzie dobrze, ale okazuje się, Ŝe te kwietniki nie zdają egzaminu, gdyŜ
przez nie  zwęŜenie jezdni. W tej chwili dzieją się tam dantejskie sceny.
Pomyślcie o tych osobach z wózkami dziecięcymi, które muszą tamtędy
przejechać. W sobotę trudno się poruszać , a co dopiero przejechać.

- Renata DłuŜewska – Członkowie Stowarzyszenia Ziemi Tymawskiej
otrzymali informację ,Ŝe będzie oczyszczony Pełk  w Tymawie. Co dalej?

- Zenon Ostrowski – Czy będzie  nawieziony tłuczeń na drogę w Gronowie?
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- Marek Barnik – Mieszkańcy osiedla w Opaleniu pytają  w jaki sposób
mogą wydzielić miejsce do selektywnej  zbiórki odpadów?

- Franciszek Sumisławski – Obiekt OSP w Rakowcu  ma prawie 30 lat i
wymaga kapitalnego remontu. W  tym roku nie wyszedł nam ten remont
elewacji i opierzenia. Chciałbym aby pan Burmistrz powiedział coś na ten
temat. Droga Piaseczno – Gogolewo. Nadal jest tam błoto, trzeba  tam
nawieźć tłucznia. Inaczej będzie nieprzejezdna.

- Przewodniczący obrad – Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę?
Zamykam pkt. 7 porządku obrad i przystępujemy do pkt.8.

Punkt 8

- Przewodniczący obrad – Pkt. 8 porządku obrad – odpowiedzi na zapytania
radnych.

- Bogdan Badziong – Odpowiada na zapytania radnych:

1) Tłuczeń na drogi - czekamy aŜ go zrobią, jest on drogi i  do tego ceny
jeszcze znacznie  wzrosły.  Pan Jaskólski jest w kontakcie z panem
Markiem Szmytem, który ma nam go dostarczyć. Jak tylko będzie trafi
na drogi.  Dotyczy to równieŜ drogi w Gronowie,

2) Świetlica w Rakowcu -  oczywiście, Ŝe tak, ale trzeba zdjąć cały dach i
całe    opierzenie. Przymierzamy się do tego  w przyszłym roku, w
ramach programu odnowy wsi,

3) Selektywna zbiórka odpadów – jest  jeśli mieszkaniec ma podpisaną
umowę   z ZUK-iem, to wówczas ZUK musi odebrać równieŜ
posegregowane śmieci,

4) Droga w Gronowie – do tej pory drogę tę zawsze naprawialiśmy, a
remont będzie kosztował nas do 50 tys. zł. Skąd  na to wziąć środki.
Pisma pisaliśmy do sołtysa. Odpowiedzi były,

5) Hala w Opaleniu – nie jest jeszcze oddana pomyślimy jak te pręty
zabezpieczyć,

6) Sprawa barierek na skarpie – rozmawiałem z panem Sikorą, powinniśmy
złoŜyć wniosek na zagospodarowanie ul. Wąskiej aŜ do fosy, przy okazji
zrobić  schody oraz barierki na skarpie.

- Franciszek Sumisławski – Dziękuję. Bardzo proszę. Pani Anita Fortuna.

Anita Fortuna – Rozumiem. Wniosek trzeba zrobić, ale na dzień dzisiejszy
pospawanie prętów i naprawa kilku płytek chyba nie jest , aŜ   takim
problemem.
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- Bogdan Badziong – Lepiej jest zawsze napisać te kilka słów  na papierze,
wysłać do ZUK-u i moŜe juŜ byłoby to  zrobione. Wiem jak to w praktyce
wygląda.

- Anita Fortuna – Zgadzam się Panem Burmistrzem , Ŝe Pan nie jest od tego,
ale ma Pan sztab ludzi w urzędzie , którzy mogliby się tym zająć.  To nie
jest moje zadanie.

- Franciszek Sumisławski – Wnioski zgłaszamy na sesji na , co moŜna
odpowiedzieć , to Burmistrz odpowiada , a na co nie odpisze.

- Janusz Karzyński –  W Kolonii jest problem z zawiadawianiem  tej
świetlicy. Ktoś musi ją prowadzić?

- Przewodniczący obrad  – Dziękuję. Zamykam pkt. 8 porządku obrad i
przystępujemy do pkt. 9.

Punkt 9

- Przewodniczący  obrad  – Pkt.9  porządku obrad - informacja
Przewodniczącego o złoŜonych na piśmie interpelacjach oraz udzieleniu
odpowiedzi pisemnych na te interpelacje.

- Przewodniczący rady – Interpelacji na piśmie nie było.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt. 9 porządku obrad i
przechodzimy do pkt. 10.

Punkt 10

- Przewodniczący rady  – Pkt. 10 porządku obrad – wolne wnioski i
informacje -  pakt. a - dczytanie protokołu Komisji Rewizyjnej z
przeprowadzonej kontroli. Bardzo proszę Pan przewodniczący Komisji
Andrzej Banaszak.

- Andrzej Banaszak – Odczytał protokół z kontroli Komisji Rewizyjnej,
który stanowi załącznik do protokołu teczki komisji rewizyjnej.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Kto z radnych jest za przyjęciem
odczytanego protokółu? ? Za głosowało 12 osób, 1 osoba wstrzymała się od
głosu. Dziękuję.  Protokół i wnioski zostały przyjęte przez Radę. Bardzo
proszę. Pan radny Andrzej Banaszak.
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- Andrzej Banaszak – Pani  Kierownik MGOPS w Gniewie powiedziała,   Ŝe
jest protokołem zdziwiona, i Ŝe wszystko, co zrobiła było zgodne z prawem
i z przepisami, jest tym wszystkim obraŜona, i powiedziała, Ŝe natychmiast
powinna być zapoznana z protokołem komisji rewizyjnej . Po
przeprowadzeniu kontroli protokół i wnioski z kontroli są przedstawiane i
rozpatrywane na sesji i dopiero po sesji protokół zatwierdzony  moŜe
przekazany Kierownikowi. I tak się stało. JednakŜe Pani Violetta  czuje się
pokrzywdzona,  bo dostała naganę i się od niej odwołała. Sytuacja jest taka
jakbyśmy to, my byli winni tej sytuacji. Z tych dokumentów wynika, Ŝe
pani Kierownik przekroczyła swoje uprawnienia. Zatrudniła  osobę    na
stanowisko podinspektora, a konkurs był ogłoszony na stanowisko
inspektora   więc tu juŜ decyzja Pani Kierownik  była celowa. Sytuacja jest
dla nas dosyć nieprzyjemna bo , to Rada jest tym organem kontrolnym.

- Anita Fortuna – Tam równieŜ odbywa się edukacja, a nie tylko opieka bo
edukacja jest przez całe Ŝycie.

- Marek Barnik –   Pani Viola uwaŜa, Ŝe Komisja ją skrzywdziła.   To nie
komisja tylko  Rada jest od oceniania pracy pani Kierownik, a ten
oligofrenopedegog jest tam jak najbardziej wskazany.

- Anita Fortuna –  Dalej twierdzę , Ŝe  tam jest edukacja.

- Przewodnicząc rady – Protokół jest dopiero dokumentem gdy przyjmie go
Rada. Komisja Rewizyjna i Rada zaakceptowały to, Ŝe panią Kierownik
naleŜy ukarać upomnieniem. Czy nie powinna z tym odwołaniem
skierować się do Sądu? Pan Burmistrz nie moŜe ustosunkować się do
upomnienia, ale Pani Violetta moŜe odwołać się do Sądu.

- Franciszek Sumisławski – Oburzające jest to, bo  my szukaliśmy dla niej
formy łagodzącej, a Pani na koniec stwierdziła, Ŝe to co myśmy zrobili to
było nie w porządku. Po takiej wypowiedzi uwaŜam, Ŝe powinniśmy dać
inny wniosek do Pana Burmistrza, bardziej rygorystyczny aniŜeli
wnioskowaliśmy.  Po za tym chciałbym powiedzieć ,byłem z Sołtysami  na
doŜynkach w Lubaniu. UwaŜam, Ŝe mogło to być   bardziej przygotowane
przez naszą Gminę. Ogólnie było bardzo ładnie. Dziękujemy Panu
Burmistrzowi za autobus, którym jechaliśmy do Lubania.

- Marek Barnik – Uczennica z naszej szkoły zdobyła I miejsce w grze
xxxxxxxxx druŜynowej i mistrzostwo polski.
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- Renata DłuŜewska – Wnoszę do Pana Burmistrza o podjęcie rozmów z
kołami łowieckimi. Rolnicy ponoszą ogromne straty z tytułu zwierzyny ,
która wchodzi w    kukurydzę. Będą Ŝądać rekompensaty.

- Andrzej Banaszak – Nasze Koło działa na południu Gminy i faktycznie
dziki weszły w kukurydzę i są z tego bardzo duŜe straty. My jeśli mamy
sygnały od razu reagujemy i wprowadzamy straszaki .  Działamy wspólnie
z rolnikami. Namawiamy do szybkiego zbioru kukurydzy bo, ona juŜ w tej
chwili traci wartość. Od przyszłego roku Koło Łowieckie będzie
podpisywało umowy  dzierŜawne z rolnikami.

- Renata DłuŜewska – Są dwa Koła. Mój wniosek  dotyczy tego drugiego
Koła, które jest źle nastawione w stosunku do rolnika.

- Przewodniczący rady   – Dziękuję. Na tym  Zamykam pkt. 10 porządku
obrad . Przystępujemy do pkt. 11 –  termin  kolejnej ostatniej w tej kadencji
rady sesji to :  25.10.2006 r.

- Temat: Podsumowanie działalności Rady za okres kadencji od 2002 do 2006
roku.

- Na tym zamykam kolejną sesję rady miejskiej w obecnej kadencji. Dziękuję
wszystkim za przybycie i za rzeczową dyskusję. Na tym protokół zakończono.
Protokół sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach. Jeden dla
Burmistrza drugi dla rady. Godzina zakończenia sesji 15:15.

- Protokołowała:
GraŜyna Dudzik
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